
Protokół XVII/20 Z nadzwyczajnej Sesji Rady
Gminy Ciechanów w dniu 27 lutego 2020 roku
w lokalu Urzędu Gminy Ciechanów.

Protokół  XVII/20

Z  nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ciechanów
w dniu 27 lutego 2020 roku w lokalu Urzędu

Gminy Ciechanów.

 

 

 

W Sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15
radnych.

Ponadto udział w Sesji wzięli:

 

1.Marek Kiwit – Wójt Gminy Ciechanów

2.Katarzyna Krupińska – Sekretarz Gminy



3.Wioletta Kujawa –  Skarbnik Gminy

4.Iwona Łukaszewska – Kierownik GOPS

5. Adam Olszewski – Radca Prawny

Przebieg obrad:

Obrady otworzył Pan Eugeniusz Olszewski –
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów.
Powitał wszystkich obecnych, oraz stwierdził
quorum władne do podejmowania
prawomocnych uchwał.

Przewodniczący poinformował o wniosku
Wójta Gminy Ciechanów o zmianę porządku
obrad, a następnie przedstawił proponowany
porządek obrad:

 

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2.Wnioski i uwagi do protokołu z poprzedniej
Sesji.

3.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej



Wójta.

4.Wypowiedzi radnych gminy.

5.Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów.

7.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok
2020.

8.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy
ulicy w miejscowości Chruszczewo.

9.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr
XXXVII/219/18 Rady Gminy Ciechanów z dnia
11 maja 2018r. w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego wsi: Gąski,
Pęchcin, Rutki-Marszewice, Rutki- Głowice,
Ujazdówek.

10.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy



nieruchomości gruntowych w miejscowości
Niestum.

11.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Wspierania Rodziny na
lata 2020-2022.

12.Wolne wnioski i zapytania.

13.Odpowiedzi na pytania i wnioski.

14.Zamknięcie obrad.

Radni w I głosowaniu przyjęli porządek
stosunkiem głosów 11 za na 13 obecnych,
nastąpiła reasumpcja głosowania: za – 13.

 

Ad. 2 Wnioski i uwagi do protokołu z 
poprzedniej Sesji.

BRAK

 



Ad.3 Sprawozdanie z działalności 
międzysesyjnej Wójta.

Wójt poinformował, że nadal trwają ustalenia
z Prezesem ZWiK-u dotyczące kanalizacji w
Chruszczewie oraz o następujących
działaniach:

- 7 lutego uczestniczył w spotkaniu z
Marszałkiem Adamem Struzikiem, na którym
były omawiane sprawy związane z budową
domu strażaka w Rydzewie (dofinansowanie
budowy i zakupu samochodu), propozycja
postawienia świetlicy wiejskiej z tablicą
upamiętniającą działalność Pana
Klonowskiego  w Sokołówku

- 29 stycznia i 13 lutego razem z Radnym
Januszem Lazarskim wizyta w Kielcach celem
obejrzenia samochodu (wartość 840 tyś.zł bez
wyposażenia),

- zostały rozpoczęte 2 tygodnie temu prace
porządkowe na „dzikim” wysypisku w
Kanigówku (ukłon w stronę firmy PUK, która



za darmo wywiezie nam śmieci)

-   28 lutego podpisanie umowy na budowę
cząstkowych wodociągów,

- 21 lutego odbyło się spotkanie z z-cą
prezydenta UM Ciechanów w sprawie ciągu
pieszo-rowerowego w Chruszczewie,

- złożone zostały wnioski na budowę drogi w
Gumowie i Mieszkach-Atle

- podczas Gali Noworocznej organizowanej
przez Urząd Gminy Ciechanów wystąpili
uczniowie z Gumowa;  podczas Gali PCK
wziąłem udział w loterii, w której wygrałem
bon i chciałbym go w tej chwili przekazać
jednej z uczennic Antoninie Falkowskiej, aby
rozwijała swój ogromny talent.

 

Ad. 4 Wypowiedzi radnych gminy.

Radny Grzegorz Nowakowski – zamontowanie
windy w budynku Urzędu Gminy Ciechanów,
montaż paneli fotowoltaicznych na budynkach



szkół i urzędu.

Radny Piotr Petrykowski – sprawa
skrzyżowania przy Panu Fetlińśkim – brak
pisemnej odpowiedzi na pismo; sprawa
obwodnicy  - Wójt nic nie wspomniał a
prezydent Kosiński w wywiadzie informował,
że wysłał do Urzędu pismo.

 

 

Ad. 5 Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

Sołtys Niestumia – prośba o uhonorowanie
mieszkańca Cezarego Kosturkiewicza za
zdobyte osiągnięcia; poinformował również,
że droga 239 ma być naprawiona w I kwartale;
prośba o informację telefoniczną w sprawie
korespondencji do niego kierowanej(będzie
odbierał osobiście), złożył zapotrzebowanie na
tablice ogłoszeń.

 

Sołtys wsi Modełka – zapytał czy Urząd



podejmie działania w sprawie sfinansowania
utylizacji folii z sianokiszonki.

 

Wójt udzielił odpowiedzi:

- winda – w dniu dzisiejszym była firma, która
się zgłosiła do wykonania urządzenia,
czekamy na wycenę,

- fotowoltaika – nie będziemy na razie w to
wchodzić, wiąże się to z wieloma problemami,
jak również takie inwestycje trzeba
zaplanować w budżecie,

- skrzyżowanie przy Panu Fetlińskiem – jest to
moja wina, bo w odpowiednim momencie nie
wyciągnąłem konsekwencji za niewypełnienie
działań w stosunku do odpowiedzialnego za tą
sprawę pracownika,

- obwodnica – brałem udział w konsultacjach
dotyczących trasy, którą miałaby przechodzić
– ja osobiście znam 3 wersje i nie sądzę, aby
do końca mojej kadencji ona powstała,



- sprawa Pana C. Kosturkiewicza – zgadzam
się, należy uhonorować za samozaparcie i
odwagę,

- folia – wcześniej były rozmowy z
przedstawicielami dwóch firm, aby przekazać
im teren, ale po ASF temat ucichł.

 

Wójt dodał jeszcze, że:

- 2go marca jest planowane spotkanie
dotyczące gospodarowania odpadami oraz
oświaty (10 posłów i 1 senator z okręgu
płocko - ciechanowskiego otrzymało
zaproszenie) w Urzędzie Gminy Ciechanów,

- od lipca na pewno nastąpi podwyżka opłat za
śmieci,

- planuję rozpocząć cykl zebrań z ochroną
środowiska w sprawie segregacji śmieci,
ponieważ nie wykonywanie tego obowiązku
będzie karane,



- 11 marca organizuję w Panderozie spotkanie
dla sołtysów z okazji Dnia Sołtysa.

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów.

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały.

Radni podjęli uchwałę jednomyślnie (za- 13).

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok
2020.

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.

Radny Petrykowski – jaki jest sens
autopoprawek w grudniu, jeśli dziś je
zdejmujemy?

Wójt udzielił odpowiedzi.



Sołtys Rudnicki – jaką mamy pewność, że ta
kwota wróci?

Wójt udzielił odpowiedzi (zapewnił, że kwota
będzie)

Radni podjęli uchwałę stosunkiem głosów:

za -11

Wstrzymało się – 1

przeciw - 1

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie nadania
nazwy ulicy w miejscowości Chruszczewo.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Halina
Pawlak.

Radni podjęli uchwałę jednomyślnie.

Ad. 9  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę
Nr XXXVII/219/18 Rady Gminy Ciechanów z
dnia 11 maja 2018r. w sprawie przystąpienia



do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego wsi: Gąski,
Pęchcin, Rutki-Marszewice, Rutki- Głowice,
Ujazdówek.

Pani Agnieszka Panfil przedstawiła projekt
uchwały.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę.

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy
nieruchomości gruntowych w miejscowości
Niestum.

Pani Halina Pawlak przedstawiła projekt
uchwały.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę.

 



Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Wspierania Rodziny na
lata 2020-2022.

Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały.

Radni podjęli uchwałę jednomyślnie.

 

Ad. 12 Wolne wnioski i zapytania.

Brak.

Ad. 13 Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Wójt udzielił odpowiedzi od razu po
zapytaniach.

 

Ad. 14 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący podziękował wszystkim za
przybycie i zamknął XVII Sesję Rady Gminy
Ciechanów.

 


